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Fra oliekrise til eksporteventyr 
 
Den danske energiindustri er en vigtig industri for Danmark. Det gælder uanset, om det er 
kerneydelsen: Et stabilt, prisdygtigt og grønt energisystem – eller om det er den eksport og 
jobskabelse, som også er den vigtige del af fortællingen om den danske energiindustri.  
 
Dansk Energi har selvfølgelig fokus på den 
første del, men vil også gerne øge opmærk-
somhed om energiindustriens øvrige sam-
fundsbetydning. Derfor har vi sammen med DI 
fået udarbejdet et studium af Quartz+Co, som 
for første gang har sat tal på energiindustrien. 
 
Jeg ser frem til at præsentere de nærmere 
detaljer for udvalget den 9. april, hvor jeg 
blandt andet vil fokusere på 274 mia. kr., som 
er investeret i energisektoren i Danmark. Og 
på, at hver femte krone af den samlede dan-
ske vareeksport udgår fra energiindustrien.  
 
Det er store tal, som jeg ser frem til at nuan-
cerer yderligere for udvalget. 
 
Vi har lavet publikationen ”Energiindustrien: 
Fra oliekrise til eksporteventyr”, som rummer 
de centrale konklusioner. Den er vedlagt 
elektronisk her, såvel som den samlede rapport fra Quartz+Co. 
 
God læselyst. 
 
Med venlig hilsen 
Dansk Energi 
 
 
 
Lars Aagaard 
Adm. direktør 

Frederiksberg, d. 5. april 2015  
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